
LETNA KONFERENCA
Kot vsako leto so mladiinci na letni skup-

ščini ipregledali delo v minulejn letu in siza-
dali program za letos. V lanskem letu so si-
cer naredili kar veliko, vendar marsikatere
točke plana niso uiresničili. Osnovna organi-
zacija je razdeljena na dcva aktiva, ki imata
vsaJc svoj pragram in delata na svojem pod-
ročjoi. Veliik problem je nezain>teresiranost
polovice mladincev za delo v organizaciji.
Zelo uspešno delajo kulturna, športna komi-
sija, komisija za organizirano preživljanje
prostega časa in komisija za obveščanje in
propagando, ki je izdala svoje glasilo Strmi-
na. Drnge komisije se po uspešnosti ločijo
glcde na to, ali sq v Stanežičah ali Mednem,
ve:iidar so pri delu rnanj ali sploh neuspešne.

Za letos so si mladinci zadali organizacijo
proslav, literarnih in glasbenih večerov, izda-
jo glasila, organizacijo plesov, dnužabnih ve-
čerav in izletov, organizacijo semLnarja za
vodstvo osnovne organizacije, sodelovanje s
civilno zaščito, ipridobitev novih članov itd.
Na športnem področju pa se bodo povezali z
de'om novoustanovlienega športnega društva
Stunežiče, saj večrna mladincev istočasno
tvori članstvo športnega društva. Na koncu
so poslali še pozdravno pismo Titu z željami
za uspešno okrevanje.

Omeniti moram tudi hitro in uSpešno vo-
denje sestanka, ki je res prinesel nekaj, brez
vseh nepotrebnih pozdravnih govorov jn dru-
gih dolgovezenj, s čimer so bili prav vsi zelo
zadovoljni.
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